
We willen opnieuw wat vragen stellen omdat sommige van uw vorige beantwoordingen niet 
leiden tot meer duidelijkheid

1. Wat en hoe groot is het probleem/de noodzaak waardoor een autisme-expert 
ingezet diende te worden, ook al is het een zgn. pilot? Wat moest concreet 
gesproken de pilot duidelijk maken? 
Het gegeven dat er erg veel geld ging naar formele beschikkingen  die voor 
autismebegeleiding werden uitgevaardigd. Voor de beeldvorming : in 2018 is er in totaal een 
bedrag  ter grootte van € 319.074,15 daaraan uitgegeven. Daarnaast was er op inhoud de 
overtuiging dat  begeleiding van autisme spectrum stoornissen ook op een andere manier 
zou kunnen, met als doel te normaliseren in plaats van het als een probleem te zien en dat 
probleem steeds groter te maken. Daarbij kwam de noodzaak tot het invullen van de 
taakstellende bezuiniging naar aanleiding van het raadbesluit van november 2019. Vandaar is 
er gekozen  voor de inzet van een autisme-expert vanuit het gebiedsteam. De pilot is dus om 
deze redenen  noodzakelijk en ook succesvol gebleken. 

2. Over hoeveel potentiële 'cliënten' hebben we het waardoor er kennelijk de 
behoefte was om een pilot aan te gaan. Betreft het volwassenen, kinderen, 
beiden? Betreft het Gemert of ook andere kernen van Gemert? Waarom is de ggz in 
dezen niet de aangewezen instantie? 
De GGZ biedt geen ambulante thuisbegeleiding dus is daarvoor niet de aangewezen 
instantie. We zijn uitgegaan van een kostenbesparing en niet van potentiele 
aantallen. Daarnaast hebben we gekozen voor een aanpak in het voorliggend veld, 
enerzijds om te voorkomen dat het aantal beschikkingen oploopt en anderzijds met 
als doel vroegtijdig maatwerk te kunnen leveren.  Inmiddels heeft de autisme expert 
73 aanmeldingen opgepakt.  Het betreft zowel volwassenen en kinderen/jongeren. 
Betreft alle kernen van de gemeente. Wij zien meerwaarde om in de thuissituatie 
hulp te bieden en op afroep ondersteuning te bieden. Ouders en kinderen/jongeren 
zien dit eveneens. 

3. De pilot wordt gecontinueerd. Wat zijn concreet (in cijfers en getallen) de 
doelen/verwachtingen t.a.v. de komende periode waarin de autisme-expert wordt 
ingezet precies? Hoe lang gaat die periode duren?
Er zijn vooraf geen cijfers en aantallen beschikbaar en/of gesteld. Jaarlijks wordt 
geëvalueerd en kan de noodzakelijke inzet worden bijgesteld. Van de besparing in 
financiële zin heeft u kennis kunnen nemen bij de vierde financiële rapportage.

4. Hoeveel contactmomenten vonden plaats? Hoe vonden die plaats? Hoe vond 
verwijzing dan wel aanmelding plaats? Telefonisch, via beeldverbinding, vis à vis, 
schriftelijk, op initiatief van cliënten, via ouders. Graag gedifferentieerd naar ki nd 
contacten dan wel oudercontacten. Hoeveel contactmomenten waren er 
gemiddeld per cliënt? Hoeveel tijd besteedde de autisme-expert aan directe 
cliëntcontacten en aan bijkomende werkzaamheden (administratie, registratie, 
rapportage, etc.). Ook dat gedifferentieerd, graag.
De detailinformatie die u vraagt wordt niet bijgehouden. De autisme expert betreft 
een voorliggende voorziening en is niet gekoppeld aan een beschikking. De expert 
heeft zoals eerder aangegeven 73 aanmeldingen opgepakt.


